

Haj and Umrah Expo in Dubai

London - Mohammad Mekabbaty

Companies involved in all aspects of Haj and Umrah travel have been invited to the heart of the Gulf between March 6 – 9 to take part in the Haj and Umrah Expo in Dubai's World Trade Centre, one of the largest exhibition venues in the Middle East.

These specialised tour operators, be they transport or accommodation providers, are meeting for the first time, under the supervision of Sheikh Mohamed Said Bin Makhtoum, to exchange views and try to improve the services they provide to pilgrims from the moment they start their journey until they return home.

Haj and Umrah Expo is sponsored by Dubai International Airport, Amjad, Sejel and Islamic Tourism Magazine, under the supervision of the organisers Third Dimension. Islamic Tourism Magazine, the media partner and advertising agent of the expo will be issuing the catalogue and daily newsletter and introducing the exhibitors' activities and their role in the Haj and Umrah industry.

Moslems from all parts of the world, such as Indonesia, Thailand, Malaysia and all Asian countries plus South Africans and South Americans are taking part in this historic event in Dubai, sharing their ideas and attending the conferences, workshops, debates and seminars. We wish every one participating in this event every success: they are providing an essential service for Moslems and are in the forefront of Islamic tourism. ■

معرض الحج والعمرة 2005

لندن - محمد المكباتي

يشهد المركز التجاري العالمي دبي - وهو أحد أكبر المراكز بالشرق الأوسط - من 6-9 مارس/آذار 2005 أكبر تجمع للمؤسسات والشركات المهتمة بالحج والعمرة.

يجتمع تحت رعاية الشيخ محمد سعيد بن مكنوم أكبر حشد من الشركات المنظمة للحج وخطوط الطيران والنقل البري والفنادق من أجل تبادل الخبرات وتطوير الخدمات لتوفير سبل الراحة للحجاج والعمار لينتموا مناسك رحلتهم المقدسة ويعودوا لديارهم سالمين.

يرعى كل من مطار دبي الدولي وشركة أمجاد القابضة وشركة سجل ومجلة السياحة الإسلامية معرض الحج والعمرة 2005 وبإشراف شركة البعد الثالث لما لها من رؤية خاصة ودور رائد لرعاية الأفراد والشركات والمؤسسات القائمة على الحج والعمرة لتقديم أفضل ما لديهم.

ومجلة السياحة الإسلامية هي الوكيل الإعلامي لمعرض الحج والعمرة 2005 وقد ساهمت في إصدار دليل المعرض والنشرة اليومية الخاصة بالمعرض والتي تقوم بتغطية كل الأحداث اليومية وتعريف الزائرين بنشاط الشركات العارضة ودورها في مجال الحج والعمرة .

ويعد المسلمون من جميع أنحاء العالم من أندونيسيا وتايلاند وماليزيا وسائر الدول الآسيوية وجنوب أفريقيا وأمريكا الجنوبية ليشهدوا هذا الحدث في دبي ولتبادلوا الخبرات. ولحضور المؤتمرات والندوات وورش العمل الخاصة بالمعرض لخدمة وراحة حاج ومعتزم المستقبل. وفي النهاية أتوجه بالدعاء متمنيا كل النجاح لهذا المعرض الذي يقوم على خدمة المسلمين والسياحة الإسلامية. ■

